
 
 

 

Protokoll til styremøte i Bremnes idrettslag 

Møtenummer:  9/2020 

Dato:   22.9.2020  

Kl:   19:00 – 21.45   

Stad:   Klubbhuset   

Innkalla: Cato Esperø, Kjersti Vespestad, Geir Tveita, Svein Fylkesnes, Arne Falk, Jostein Sæverud, 

Liv Tori Selle, Silje Hollund, Christine Schei Alfredsen, Jovana Babanic (adm)  

Frammøtte:                    Leif Kåre Natterøy, Cato Esperø, Arne Falk, Jostein Sæverud, Liv Tori Selle, Kjersti 

Vespestad, Elin Mariboe (adm) 

Sakliste: 

 

 

 

 

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  

 

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.  

Leif Kåre Natterøy 

Leiar hovudstyret 

 

 

Saksnr. Sak Type Ansvarleg Tid satt 

av 

73/20 Godkjenning av innkalling/forrige referat og status aksjoner. 

Innkalling og protokoll godkjennes og legges ut på hjemmesida.   

V Leif Kåre 10 min 

74/20  Økonomi, regnskap/likviditet – ok O/V Christine 15 min 

75/20 Kort oppdatering fra avdelingene – utsatt til neste gang 

Friidretten har starta opp innetrening. 

O Liv Tori, 

Jostein, Arne 

25 min 

76/20 Barneidrett og politiattest, aktuelle saker. Politiattest er på stell. 176 

registrerte/158 godkjente; 8 fritatt for attest og 8 i prosessen. 

O Kjersti 5 min 

77/20 A-lag: 2248 – orientering O Geirmund, 

Magnar 

30 min 

78/20 Medlemsundersøkelse styrkerom – få har svart, ønsker ny 

undersøkelse over nyttår. 

O/V Jovana 10 min 

79/20 Status sponsorarbeid – utsatt til neste gang O Jovana 5 min 

80/20 Saker/info fra administrasjonen – utsatt til neste møte 

- Kjell 

- Treningsavgift: Status, purring mm 

- Øvrig 

O/V Jovana 15 min 

81/20 Strategi, utfordringer. – utsatt til neste møte.  O Leif 

Kåre/Jovana 

15 min 

82/20 Eventuelt 

- Leif Kåre og Inga har vært i møte med leverandør av 

styrkeromutstyr. Ingen priser foreligger ennå. 

- Hovedstyret må ha et arbeidsmøte for å gå igjennom fleire 

av dagens saker. 

O/V Alle  X min 


